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pag EEE onderstaand een aantal punten die nadere aandacht vragen. Voor het gemak zet ik ze even voor je op

een rij. Niet alles ligt op jouw bordje hoor, maar zie het als reminder dan wel agenda voor een overleg dat we deze

week nog zouden moeten hebben met elkaar, voordat we op vrijdagavond onze laptop dichtklappen....

1. Juridische grondslag verstrekking BSN

Niets meer gezien of gehoord. Begrijp dat de actie op EEE} Actiz is gericht, maar ik heb aangegeven dat het breder

speelt, ook GGZ en VG, want er liggen ook EVS leveranciers dwars. Dit vind ik echt een vervelend punt
worden. Aan de ene kant druk zetten op aanleveren om vervolgens steeds maar moeten aangeven dat het er

nog niet is.

2. Geanonimiseerde data

IEE) heeft zich zojuist gemeld; dus ik hoop morgen met haar te spreken en onze vraag toe te lichten. Ik sluit niet

uit dat we daar nog moeten bewegen.

3. Inkoop

Jij stelt voor om deel 2 van de offerteprocedure bij VZVZ neer te leggen. Als je wilt dat ik dat sondeer, dan graag

aangeven.

Ik neem aan dat in dit scenario getracht wordt tot snelle afwikkeling te komen van deel 1 van de offerte. Het is wat

het is.

Dan moet de opdracht aan VZVZ, die toch al uitgebreid moet worden met ECD/EPD’s ook op dit punt uitgebreid
worden.

4. Aantallen records in CIMS

Ik dacht nog met [fl te zullen afstemmen over de opgave van het aantal records in CIMS, maar het lag direct bij
jou. Geen punt.

Tk heb BE HEXERE gevraagd naar de 2 leveranciers die in de hoek van EVS (Medimo) en EPD (Nedap) kunnen

leveren, maar daar kwamen geen getallen uit.

Regel jij nu met[EEddat hij dagelijkse/wekelijkse overzichten maakt voor jou van het aantal records in CIMS? Hij gaf
de voorkeur aan een ander staatje dan mijn excel, maar dat moet jij maar bepalen wat je handiger vindt.

5. Foutafhandeling
VZVZ voelt zich buitenspel gezet door t.a.v. het overleg met leveranciers over foutafhandeling. Daar ging mijn

kwestie vorige week over met hij wilde 'Kerstboom VZVZ' niet bij dit overleg hebben. VZVZ wil naast de

technische insteek van BEd ook over de meer functionele (kwaliteits)insteek praten. Sluit dit aan bij jouw
verzoek aan jouw mensen vanmorgen om goed naar de kwaliteit te kijken? Daar zou VZVZ toch bijgeschakeld
moeten worden?

6. Toestemming om gegevens te verstrekken aan RIVM

Er is een discussie gaande over de opt in: geef je die voor de vaccinatie waarvoor je nu wordt uitgenodigd (dus 1° en

2° prik) of geef je die voor altijd. Oogt wat triviaal, maar het blijkt dat in de NHG specs staat dat die voor altijd
wordt gegeven. Terwijl BE en ik in het kader van de discussie over geanonimiseerde data (en vereenvoudiging

daarvan) hebben gezegd dat een informed consent voor de geplande vaccinatieronde geldt (dus nu 1° en 2°

prik). Tussen 1° en 2° prik kun je geen wijzigingen doorvoeren, anders wordt het veel te ingewikkeld. Mocht er

over een jaar weer een vaccinatierond nodig zijn, dan moet je weer toestemming geven. Als er straks 3

maanden tussen 1° en 2° prik zit, wordt het wel weer wat ingewikkelder, maar dan zou er ws toch sprake zijn
van twee aparte uitnodigingen. Dus dan toestemming per uitnodiging=prik.

Hoe gaan we hier mee om, want onze specs (_210) wijken nu af van de uitwerking van NHG van onze _161.

7. Risicoanalyse XIS leveranciers

Goed om samen even door deze risico’s heen te lopen. Ik heb daar nog wat aanvullingen/reacties op, dus die

licht ik dan wel toe.

Zomaar weer even. Jij hebt een hele volle agenda; laat me weten wanneer we nog even kunnen praten. Vrijdag ws

wat makkelijker dan donderdag?

Groet en fijne avond,
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